
Romania 
Judetul Vaslui 
Ora~ul Negre~ti 
Consiliul local 
Nr. 1726/21.02.2020 

Proces verbal 
privind desfa~urarea lucrarilor ~edintei ordinare a Consiliului local Negre~ti, 

incheiat astazi 20 februarie 2020, orele 14,00 - in sala de ~edinte 
a Primariei ora~ului Negre~ti 

Doamna Faur Felicia - secretarul general al UAT Negre~ti, deschide lucrarile ~edintei 

aratand: 
Doamnelor ~i domnilor consilieri, 

Avand In vedere ca din 17 consilieri locali in functie, sunt prezenti 16, ~edinta se declara 
legal constituita. 

Sunt prezenti la ~edinta urmatorii consilieri locali: 

Apetrachioaei Adrian 
Calciu Monica 
Farama Victor 
Ionescu Cristian ....: Petri ca 
Lupu Narcis 
Marian Vasile 
Mihai Paraschiv-Vasilica 
Morosanu Radu 
Munteanu Mihaita 
Popa C-tin Cristine! 
Popa Liviu - Mircea 
Romanescu loan 
Rotariu Bogdan 
Rusu Petru - Cristine! 
Savuta Constantin 
Ursac Constantin 

Domnul consilier Baciu Petrone! - Marius, intarzie la ~edinta. 
Participa la ~edinta domnul primar Voicu Vasile. 

Lucrarile ~edintei fiind deschise, doamna secretar general, supune spre aprobare Consiliului 
local procesul verbal de la ~edinta anterioara, respectiv 10 februarie 2020. 

Intreaba daca sunt amendamente la procesul verbal? 
intrucat nu sunt amendamente la procesul verbal, se supune la vot. 
Cine este "pentru" ? 
- 16 voturi ,,pentru". 
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Doamna Faur Felicia, secretar general : 
Face precizarea ca ale~ii locali au obligatia sa declare la lnceputul $edintei consil iului local 

daca se atla In conflict de interese potrivit art. 228 din O.U.G. nr. 57/2019 - Codul administrativ. 

Domnul Moro~anu Radu - pre$edinte de ~edinta ales in baza O.U.G. nr. 57/2019, privind Codul 
administrativ, preia lucrarile ~edintei , da citire proiectului ordinei de zi ~i ii supune spre aprobare, 
astfel: 

1. Proiect de hotarare, privind aprobarea bugetului local de venituri ~i cheltuieli al ora~ului 
Negre~ti, pe anul 2020. 

Initiator: Primarul ora~ului Negre$ti 

2. Proiect de hotarare, privind aprobarea taxei speciale de salubrizare pentru utilizatorii casnici 
~i non-casnici ~i a "Regulamentului de instituire ~i administrare a taxei speciale de salubrizare 
SIMDS, ora$ul Negre$ti, judetul Vaslui". 

Initiator: Primarul ora~ului Negre$ti 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de lucrari de interes local stabilit pentru 
beneficiarii de ajutor social pe anul 2020. 

Initiator: Primarul ora$ului Negre$ti 

4. Proiect de hotarare, pentru modificarea $i completarea H.C.L. nr. 109/28.11.2019, privind 
aprobarea delegarii Serviciului pentru gestionarea cainilor rara stapan, in Ora$UI Negre$ti, pnn 
concesiune ~i a documentatiei necesare pentru delegarea acestui serviciu. 

Initiator: Primarul ora~ului Negre$ti 

S. Proiect de hotarare, privind introducerea obiectivului de investitie " Reabilitarea $i extinderea 
sistemului de monitorizare video stradal, ora~ Negre~ti, judetul Vaslui", in Programul anual de 
investitii a ora~ului Negre$ti - 2020. 

Initiator: Primarul ora~ului Negre$ti 

6. Proiect de hotarare, privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici din Studiul de 
fezabilitate aferent obiectivului de investitie ,, Reabilitare $i eficientizare sistem de iluminat public 
stradal in Ora$ul Negre$ti, Judetul Vaslui". 

Initiator: Primarul ora$ului Negre$ti 

7. Proiect de hotarare, privind prelungirea mandatului administratorului provizoriu acordat 
domnului Grigora~ Aurel la S.C. Utilitati S.R.L Negre~ti, judetul Vaslui. 

Initiator: Primarul ora~ului Negre$ti 

8. Proiect de hotarare, privind propunerea de schimbare a destinatiei imobilului-teren cu 
suprafata de 16919 mp, situat in perimetrul Liceului Tehnologic ,,Nicolae Iorga" Negre~ti - corp B, 
din strada Decebal, nr.6, din imobil cu destinatia de spatiu de invatamant, in spatiu la dispozitia 
Consiliului Local Negre~ti in vederea construirii unei baze sportive tip I prin Compania Nationala de 
Investitii (CNI), pentru o perioada nedeterminata. 

Initiator: Primarul ora$ului Negre$ti 

9. Raport privind stadiul inscrierii datelor in registrul agricol, pentru anul 2019. 

10. Analiza Raportului financiar pentru anul 2019 al S.C. Utilitati SRL Negre$ti. 
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11. intrebari, interpelari ~i informarea consilierilor locali. 

Cine este pentru? 
- 16 voturi ,,pentru" . 

Pre§edintele de §edinta supune la vot introducerea pe ordinea de zi : 
- Proiectului de hotarare privind repartizarea, In vederea inchirierii , a locuintei realizate prin 

Agentia Nationala pentru Locuinte, situata In ora~ul Negre~ti, str. Mihail Kogalniceanu, bl. C 1, sc. B, 
etaj 3, ap . 13, judetul Vaslui. 

Initiator: primarul ora~ului Negre~ti 

- Informare privind propunerea analizarii ~i anularii din evidenta tehnico-operativa ~i contabila 
a datoriei reprezentand furnizori prescri~i In suma de 2 I .356,76 lei. 

Cine este pentru? 
- 16 voturi ,,pentru" . 

Se trece la discutarea "punctului l" de pe ordinea de zi: 
Proiect de hotarare, privind aprobarea bugetului local de venituri §I cheltuieli al ora§ului 

Negre§ti, pe anul 2020. 

Secretarul general avizeaza pentru legalitate. 
Comisia economica - aviz favorabil, cu detaliere in timpul sedintei. 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridica 
Comisia de invatamant 

Discutii : 

- aviz favorabil 
- aviz favorabil 

Domnul consilier Popa C-tin Cristine!: domnul consilier Rotariu Bogdan a propus sa se ia 
sume de la alte capitole ~i sa fie trecute la capitolul sport. Dupa cum ~titi , au ramas mai multe 
capitole neacoperite. 

Domnul consilier Savuta Constantin - personal, ma intereseaza sa rezolvam cu centrul de 
permanenta (50.000 lei), naveta profesorilor ~i bursele ~colare. 

La pozitia 31 - persoane cu handicap, de ce se bugeteaza 10 indemnizatii ~i cat ar reprezenta 
acestea? 

Intra in sala domnul consilier Bacio Petrone) - Marius. 

Doamna Gugeanu Lenuta, ~ef birou buget - contabilitate, detaliaza: s-a bugetat un numar 
suplimentar de 10 indemnizatii posibil a fi solicitate in cursul anului 2020. Valoarea unei 

indemnizatii lunare de handicap este de 1348 lei. Pentru 10 persoane timp de 12 luni este necesara o 

suma de 161.760 lei. intrucat nu s-au putut aloca credite bugetare pentru posturi vacante de asistenti 

personali in anul 2020 este necesar sa se asigure buget eel putin pentru 10 indemnizatii. Finantarea 
cheltuielilor pentru asistentii personali si indemnizatiile persoanelor cu handicap grav trebuia 

asigurata astfel : 50% din sume defalcate din TVA pentru finantarea cheltuielilor descentralizate si 

anume sume pentru drepturile asistentilor personali ai persoanelor cu handicap grav si 50% din 

bugetul local al Ora~ului Negre~ti. In bugetul initial nu s-a putut respecta aceasta proportie urmand a 
se completa ulterior prin rectificari de buget din venituri proprii. 
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Domnul consilier Savuta Constantin - am inteles ca centrul de permanenta are deja toate 
avizele. Acum toata lumea vine la primarie ~i cere bani . 

La pag. 30 - in ce constau ajutoarele de urgenta (30 mii lei)? 

Domnul primar Voicu Vasile - ajutoare de urgenta, care se aloca conform hotararii de consi liul 
local in situatii speciale. 

Domnul consilier Savuta Constantin - cum primesc bani beneficiarii Legii nr. 416/2001 ~i nu-i 
trimiteti la munca? De ce s-au folosit sumele alocate anul trecut pentru posturile vacante? 

Doamna Rotariu Camelia - beneficiarii de ajutor social, la 6 luni de zile au obligatia sa se 
prezinte la AJOFM si sa se inregistreze ca persoane in cautarea unui lac de munca potrivit calificarii 
si nicidecum la noi. 

Nu au fast utilizate sumele alocate pentru posturile vacante in anul 2019 intrucat au fast 
bugetate si nu au fast ocupate - 2 persoane aflate in cre~terea copilului si asistenti personali. 

Anul acesta nu avem nici un post in plus bugetat pentru asistentii personali. Putem fi dati in 
judecata daca nu angajam asistent personal intrucat legea prevede ca autoritatile locale au obligatia 
legala sa prevada in buget sume pentru plata acestora. 

Domnul Moro~anu Radu - pre~edinte de ~edinta: 
Haideti sa luam punctual ~i sa stabilim cum facem. Sa mergem cu alocare de sume pana la 

jumatatea anului !?i poate, intre timp, vor fi rectificari bugetare. 
Sa vedem cum alocam bani pentru achizitia tractorului la liceu, alocari de sume pentru ACOR, 

caini, centrul de permanenta, burse ~i naveta profesorilor. 
Domnul consilier Mihai Paraschiv - Vasilica: nu sunt pu~i bani pentru alegerile locale. 
Am vazut desfa~urarea ~edintelor de Consiliu local Ia~i ~i am tras concluzia ca se discuta toate 

aspectele in ~edintele de comisii, iar In ~edinta de plen se voteaza. 
Doamna Gugeanu Lenuta - nu am alocat sume pentru alegeri, am citit in presa ca s-au rezervat 

sume in Fondul de rezerva bugetara la dispozitia Guvernului, dar nu am primit nimic scris in acest 
sens. In bugetul initial veniturile nu au permis alocari de sume pentru cheltuieli cu alegerile locale. 

Domnul consilier Baciu Petronel Marius - sa dam bani ~i pentru Casa de Cultura, o tinem 
aproape degeaba. E folosita numai ocazional. 

Care este situatia spatiului In care i~i desfa~oara activitatea SC AQUA VAS Negre~ti? 
Referitor la spatiile verzi: sa mai diminuam sumele alocate pentru flori ~i spatii verzi. 
Domnul viceprimar Moro~anu Radu - pentru SC Utilitati suma este alocata pentru primele 6 

luni ale anului. 
Domnul primar Voicu Vasile - ce propuneti, mai putine flori In ora~? 
Acest serviciu nu poate functiona rara 50.000 lei/luna (flori, lucrari de lntretinere spatii verzi, 

toaletare copaci, becuri ~i alte materiale). Consumul de curent ii platim noi, primaria. SC Utilitati 
asigura doar mentenanta. 

Doamna Gugeanu Lenuta - avem nevoie ~i de bani pentru materiale ~i servicii pe domeniu 
public. Pentru functionarea centrului de permanenta vom incerca sa asiguram sumele necesare. 

Domnul consilier Savuta Constantin - singura solutie este sa asiguram bugetul pe o perioada 
mai scurta, pe parcurs suplimentam prin rectificari bugetare. 

Domnul primar Voicu Vasile - trebuie sa asiguram multe servicii. Servicii ACOR, naveta 
profesorilor, burse elevi, serviciul de ecarisaj, alegeri, etc. La POIM ~i CNI am alocat cate 100 mii 
lei. 

lntreaba pe doamna Gugeanu Lenuta daca se pot aduce sume din sectiunea de dezvoltare, in 
sectiunea de functionare? 
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Doamna Gugeanu Lenuta - nu. 
Domnul consilier Marian Vasile - din buget s-au alocat ceva sume pentru investitii? 
Doamna Gugeanu Lenuta - numai din excedent. 
Domnul primar Voicu Vasile - am fast lntrebat daca am aderat la ACOR in vederea 

funqionarii auditului intern. 
Doamna Gugeanu Lenuta - bugetul a fost fundamentat in baza referatelor de necesitate ale 

compartimentelor de specialitate. Mai avem nevoie de aproximativ 1 milion de lei ca sa putem 
acoperi toate cheltuielile bugetului local. 

Domnul consilier Popa Constantin Cristine} - referitor la achizitionarea tractorului la liceu: 
cred ca se poate face achizitia prin leasing. Consiliul local va ajuta liceul cu suma necesara pentru 
a vans. 

Referitor la sumele necesare pentru Clubul sportiv, precizare racuta de domnul consilier 
Rotariu Bogdan, var fi in detrimentul altor cheltuieli care au fast fundamentate in cadrul proiectului 
de buget. 

Domnul consilier Baciu Petronel - Marius: in luna decembrie anul trecut, nu ne-a spus nimeni 
atunci cand s-a adoptat hotararea consiliului local privind bursele elevilor, ca nu var fi bani. 

Domnul primar Voicu Vasile - nu este vina mea ca nu ~tiam ce buget va fi pentru anul 2020. 
Domnul consilier Popa Liviu - Mircea: referitor la banii de burse, e clar ca nu sunt bani 

indiferent de suma propusa. 

Domnul consilier Rusu Petru Cristine! - daca anul trecut am avut un buget mai mare la 
capitolul subventii, anul acesta la cap. subventii sunt alocate 908 mii lei (incalzire, sectiune sociala, 
etc.). in comisii ni s-a spus ca va fi un necesar de 950 mii lei. De la un an la altul a crescut suma la 
sectiunea functionare. Veniturile proprii acopera aproximativ 1/3 din cheltuielile de personal. 

Trebuie sa vedem cat putem sa deblocam. 

Domnul primar Voicu Vasile - vreau sa va spun clar, in anul 2019 am avut un buget mai mare 
~i nu s-au racut angajari . 

Domnul consilier Rusu Petru Cristine!: sectiunea de functionare a crescut. Sunt puncte fixe la 
care trebuie sane oprim. 

La centrul de permanenta, 10 mii lei ajung pentru 6 !uni. 
Naveta cadrelor didactice am rezolvat-o pentru ca s-a discutat de unde se ia suma. 
Pentru ACOR nu este o suma mare. 
Sa fie asigurate salariile pana la sfar~itul anului. 
Din capitolul "alte cheltuieli materiale", sa gasim 40 mii lei pentru ACOR. Sa vedem cum 

facem cu bursele pentru copii. 
Despre achizitia tractorului la liceu, am vorbit la comisii . Vom discuta la ~edinta urmatoare 

daca va fi un proiect de hotarare privind repartizarea sumelor din excedent. 

Domnul primar Voicu Vasile - propun sa vedem de unde putem lua 1.400 mil. lei ca sa 
acoperim. Sa mearga doamna Gugeanu Lenuta In birou ~i sa vada din calcul de unde putem lua 1.400 
mil. lei ~i sa revenim la discutii. 

Doamna Gugeanu Lenuta - pentru ce sunt sumele? 
Doamna consilier Calciu Monica: sa punctam necesitatea sumelor: 

ACOR 30 mii lei, 
Burse 75 mii lei, 
Sport 20 mii lei, 
Centrul de permanenta - 30 mii lei, 
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Domnul primar Voicu Vasile - trebuie sa alocam sume pentru caini. La fel ~i naveta 
profesorilor 45 mii lei. 

Viceprimar Moro~anu Radu - daca ramane acela~i operator trebuie seas la licitatie. Daca vine 
alta licitatie iar dureaza 3/4 luni. 

Doamna consilier Calciu Monica - daca revenim asupra regulamentului cu cainii ~i revenim in 
Consiliul local cu proiect de hotarare, Sava iti retragi plangerea :facuta impotriva primariei. 

Domnul Boncan Sava - cu o conditie. Numai daca ca~tiga licitatia "societatea sprijina cainii". 

Domnul consilier Rusu Petru Cristine! - mi se pare pertinenta propunerea doamnei consilier 
Calciu Monica privind cainii comunitari. Sustin ideea doamnei Calciu de aprobare a sumei de 25 mii 
lei pentru caini. 

Doamna consilier Calciu Monica, propuneri finale: 
25 mii lei pentru cainii comunitari; 

15 mii lei cheltuieli de functionare Centru de Permanenta ~i, 
10 mii lei de la burse 

Domnul viceprimar Moro~anu Radu - pre~edinte de ~edinta: 
Yorn face o pauza. 

Se reiau discutiile privitoare la buget. 

In urma propunerilor fa.cute de catre consilierii locali ~i in urma analizei fa.cute de catre 
ordonatorul principal de credite, doamna Gugeanu Lenuta, ~eful biroului buget-contabilitate prezinta 
modificarile la proiectul de buget, astfel: 

1) Domnul Rotariu Bogdan propune alocarea sumei de 30.000 lei pentru bugetul 
Clubului Sportiv Ora~enesc Negre~ti prin diminuarea prevederilor bugetare ale urmatoarelor articole: 
./ articol bugetar 20.01.01 "Furnituri de birou" diminuare 5.000 lei; 
./ articol bugetar 20.01.09 "Materiale si prestari servicii cu caracter functional", diminuare cu 
5.000 lei; 
./ articol bugetar 20.02 "Reparatii curente", diminuare cu 5.000 lei; 

articol bugetar 20.05.30 "Alte obiecte de inventar", diminuare cu 5.000 lei; 
articol bugetar 20.30.01 "Reclama si publicitate" , diminuare cu 5.000 lei; 
articol bugetar 20.30.02 "Protocol ~i reprezentare", diminuare cu 5.000 lei. 

2) Domnul consilier Popa C-tin Cristine! propune alocarea sumei de 45.000 lei cheltuieli 
naveta profesori, pentru a se putea asigura decontarea cheltuielilor de naveta profesori din institutiile 
de invatamant aflate in subordinea UAT Negre~ti , pentru o jumatate de an ~colar. Se vor diminua 
creditele bugetare din capitolul 51.02 "Autoritati publice si actiuni externe "articolul 20.02 
"Reparatii curente" cu suma de 45.000 lei, cu alocarea sumei in capitolul 65 "Invatamant" articol 
51.01 "Transferuri curente". 

3) Domnul consilier Savuta Constantin propune alocarea sumei de 75.000 lei pentru 
plata burselor ~colare. Suma va fi alocata in capitolul 65 "Invatamant" articol bugetar 59.01 "Burse" 
prin diminuarea creditelor bugetare de la subcapitolul 70.02.06 "Iluminat public si electrificari 
rurale" in suma de 70.000 lei (mentionandu-se ca prevederea bugetara ramasa v-a putea asigura plata 
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energiei electrice a Ora~ului Negre~ti numai pe o perioada de aproximativ jumatate de an) si prin 
diminuarea creditului bugetar la articolul 20.01.04 "Apa, canal ~i salubritate" cu suma de 5.000 de lei 
subcapitol 74.02.06 "Canalizarea si tratarea apelor reziduale". 

4) Doamna consilier Calciu Monica propune alocarea sumei de 30.000 lei pentru plata 
cheltuielilor de functionare al Centrului de Permanenta Negre~ti si a sumei de 30.000 lei, pentru 
asigurarea platii serviciilor de audit public extern. 

Astfel, capitolul 51.02 " Autoritati publice si actiuni externe" se va majora cu suma de 60.000 
lei, pentru articolul 20.01.30 "Alte bunuri si servicii pentru intretinere si functionare" si se vor 
diminua creditele bugetare pentru: 
../ capitolul 74.02.06 "Canalizarea si tratarea apelor reziduale" , articolul 20.01.04 "Apa, canal si 
salubritate" cu suma de 5.000 lei (mentionandu-se ca prevederea bugetara ramasa v-a putea asigura 
plata apei potabile si menajere a Ora~ului Negre~ti numai pe o perioada de aproximativ jumatate de 
an); 
../ propunerea de alocare in bugetul Clubului Sportiv Or~enesc Negre~ti cu suma de 10.000; 
../ capitolul 70.02 50"Alte servicii in domeniile locuintelor, serviciilor si dezvoltarii comunale" 
articol 20.01.05 "Carburanti si lubrefianti" cu suma de 25.000 lei (in acest fel nemaiputandu-se 
asigura carburantul pentru microbuzele ~colare pentru toata perioada anului); 
../ capitolul 74.02.05.01 "Salubritate" articol 20.01.30 "Alte bunuri si servicii pentru intretinere si 
funqionare" cu suma de 20.000 lei ( suma alocata initial pentru achizitie rasaduri de flori). 

4) Doamna consilier Calciu Monica propune alocarea sumei de 25.000 lei pentru 
achizitia unor servicii de ecarisaj cu prevedere bugetara in capitolul 70.02 "Alte servicii in domeniile 
locuintelor, serviciilor si dezvoltarii comunale" articol 20.30.30 "Alte cheltuieli cu bunuri si servicii". 
Creditul bugetar va fi asigurat prin diminuarea creditelor bugetare de la burse ~colare in suma de 
10.000 lei ~i de la cheltuieli de functionare Centrul de Permanenta Negre~ti in suma de 15.000 lei. 

Nemaifiind inscrieri la cuvant, pre~edintele de ~edinta da citire proiectului de hotarare cu 
amendamentele Ia.cute ~i il supune spre aprobare. 

Cine este pentru? 
- 16 voturi ,,pentru" 

1 abtinere (domnul consilier Farama Victor). 

Doamna secretar general Faur Felicia: in urma votului exprimat proiectul de hotarare a fost 
adoptat. 

Se trece la discutarea "punctului 2" de pe ordinea de zi: 
Proiect de hotarare, privind aprobarea taxei speciale de salubrizare pentru utilizatorii casnici ~i 

non-casnici ~i a " Regulamentului de instituire ~i administrare a taxei speciale de salubrizare SIMDS, 
ora~ml Negre~ti, judetul Vaslui". 

Secretarul general avizeaza pentru legalitate. 
Comisia economica - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisiajuridica - aviz favorabil, cu amendament: membrii comisiei nu sunt de 

acord cu majorarea taxei de salubrizare. 
Comisia de invatamant - aviz favorabil 

Discutii: 
Domnul consilier Baciu Petrone! Marius: in contract plate~ti cat arunci. 
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Domnul Viceprimar Moro~anu Radu - pretul nu poate ramane acela~i. A fost votat in tot 
judetul. Am achitat in plus cu 50 mii lei la ADIV - salubrizare. S-a revenit la numarul de persoane. 

Domnul consilier Rotariu Bogdan - referitor la cei care nu au platit taxa. Primaria deja a platit 
taxa de gunoi. Mai sunt cei de pe strazile pe care nu s-a putut intra cu ma~ina de gunoi. Sa facem o 
hotarare de consiliu local prin care sa-i scutim de la plata gunoiului pe cei care locuiesc pe strazile 
respective ~i nu Ii s-a ridicat gunoiul. 

Domnul primar Voicu Vasile - azi am primit adresa de la ADIV ~i vom incasa taxa de gunoi 
numai pe numar de persoane. 

Doamna Gologan Alina - prezinta adresa ADIV. Taxa pe care o aprobam azi este ~i pentru 
persoane juridice ~i majorarea taxelor la persoanele fizice. 

Domnul consilier Popa Liviu Mircea - este o gluma, in comisii vorbeam de contracte. Din 
raspunsul primit de la ADIV se pare ca nu este necesar sa faca contract. Daca fac contract acesta se 
va obliga sa respecte contractul. 

Domnul consilier Rotariu Bogdan - referitor la societatile care nu au domiciliul pe raza 
ora~ului, sa votam taxele separat ~i regulamentul separat. Trebuie exact sa ~tiu ce votez, ce 
documente trebuie pentru persoanele juridice. 

Doamna Gologan Alina - pentru sediul social este nevoie de contractul de inchiriere a 
spatiului, copie dupa documentele de 'infiintare a societatii ~i orice alte documente care servesc la 
determinarea situatiei privind activitatea, suprafata ~i numarul de angajati. 

Domnul consilier Ursac Constantin - la sate, noi marim taxa dar este un singur punct de 
colectare a gunoiului. 

Domnul viceprimar Moro~anu Radu - nu putem sa le suplimentam ca nu avem banii pentru 
amenajare. Firma va achizitiona europubele ~i le vor da la fiecare casa pentru depozitarea gunoiului. 

Problema este de unde vom suporta diferenta de bani pentru gunoi daca nu se aproba taxa de 
salubrizare propusa? 

Domnul consilier Baciu Petrone! Marius - de ce s-a ajuns la aceasta modificare? 
Domnul viceprimar Moro~anu Radu - initial a fost pe persoana, apoi factura. S-a revenit pe 

numarul de persoane din fiecare localitate. 
Domnul consilier Baciu Petrone! Marius - un copil nu poate plati pentru faptul ca: sta la 

~coala, sta la cantina, sta acasa. Este o dubla taxare. Tot "pentru" plate~te cat arunci? Ma~inile sunt 
dotate cu can tar. 

Domnul primar Voicu Vasile - sunt ni~te amendamente legislative. La liceu invata copii ~i din 
alte localitati. De ce trebuie sa platim noi pentru ei? La fel ~i pentru bursele elevilor. UAT-urile 
trebuie sa le plateasca. 

Domnul consilier Ionescu Cristian Petrica - spune cum se ia gunoiul de la liceu. 

Domnul consilier Rusu Petru Cristine! : referitor la regulament, este vizat de ADIV ~i va fi 
legea - cadru la Negre~ti? 

Doamna Gologan Alina - am purtat o ampla corespondenta telefonica ~i fata in fata cu 
reprezentantii ADIV ~i CJ Vaslui ~i acest regulament a fost comunicat prin e-mail catre ADIV. 

Domnul consilier Rusu Petru Cristine! - consider ca ar trebui avut un dialog cu ADIV ~i acest 
regulament, 'in opinia mea, vine in rezolvarea problemelor. 

Citeaza: art.12 din regulament, referitor la modul de stabilire a cantitatii minime. 
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Doamna Gologan Alina - explica modul de stabilire a taxei, respectiv aplicarea standardului 
SR 13400/2016 numai pentru IIC-urile care au mai mult de 10 angajati. 

Domnul consilier Rusu Petru Cristine! - nu e foarte clarificat. Care sunt documentele pe care 
trebuie sale aduca SC-urile (care nu au sediul social). Sa fie foarte clar. Faceti corespondenta scrisa 
cu ADIV. 

Domnul consilier Rotariu Bogdan - reprezentantul primariei pe mediu, sa sesizeze ADIV daca 
nu ridica gunoiul de la liceu. 

Domnul primar Voicu Vasile - se pot intampla anumite lucruri. Vreti sau nu sa votati taxa? 
Domnul consilier Rusu Petru Cristine! - valoarea taxei este importanta pentru noi, dar ne 

intereseaza importanta serviciului. Acest ADIV poate functiona la un moment dat. 
Domnul primar Voicu Vasile - va propun sa retrag proiectul de hotarare de pe ordinea de zi. 
Domnul viceprimar Moro~anu Radu - putem interveni la modificarea regulamentului sau sa 

completam. 
Doamna Gologan Alina - art.6 din regulament, arata ca taxa speciala de salubrizare, va fi 

actualizata anual prin hotarare a Consiliului local. 
Domnul Moro~anu Radu - pre~edinte de ~edinta: propun sa trecem la vot. 
Domnul consilier Savuta Constantin - daca ramane aceasta taxa de 9,3 lei datoria fata de 

ADIV este in cre~tere. 
Domnul Moro~anu Radu - daca nu aprobam taxa, Nota de fundamentare este vizata de 

AN RSC. 
Domnul Moro~anu Radu - pre~edinte de ~edinta: supun la vot proiectul de hotarare pe articole: 

Art.1. (1) Se aproba taxa speciala de salubrizare SIMDS pentru ora~ul Negre~ti, pentru anul 
2020, du pa cum urmeaza: 

- pentru populatia din mediul urban 11 lei/luna 
- pentru populatia din mediul rural 5 lei/luna 

(2) Pentru contribuabilii persoane juridice care nu au contract de salubrizare incheiat cu 
operatorul de salubrizare desemnat de ADIV, 517 lei/tona (se aplica la cantitatea determinata pe 
baza declaratiei de impunere ), conform Regulamentului de instituire ~i administrare a taxei speciale 
de salubrizare SIMDS. 

Cine este pentru? 
- 7 voturi "pentru" 
- 10 voturi "impotriva" (domnii consilieri Mihai Paraschiv-Vasilica, Ursac Constantin, Ionescu 

Cristian-Petrica, Baciu Petronel-Marius, Rusu Petru-Cristine!, Apetrachioaei Adrian, Savuta 
Constantin, Farama Victor, Rotariu Bogdan, Calciu Monica). 

Doamna Faur Felicia , secretar general - cu 10 voturi "impotriva" proiectul de hotarare 
nu a fost adoptat. 

Domnul consilier Mihai Paraschiv Vasilica - am inteles ca in anul 2019 s-au achitat la ADIV 
500 mil.lei. Banii se vor recupera din incasari de la persoane fizice. 

Domnul primar Voicu Vasile - noi nu am votat taxa de salubrizare. ADIV va vota taxa de 11 
lei ~i noi vom plati aceasta taxa. 

Se trece la discutarea "punctului 3" de pe ordinea de zi: 
Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de lucrari de interes local stabilit pentru 

beneficiarii de ajutor social pe anul 2020. 
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Secretarul general avizeaza pentru legalitate. 
Comisia economica - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridica - aviz favorabil, consilier Baciu Petronel - raport achitate. 

Discutii: 
Pre~edintele de ~edinta - proiectul a fost discutat pe larg in comisiile de specialitate. 
Domnul consilier Baciu Petrone} Marius - solicita un raport privind activitatea desfa~urata de 

beneficiarii la Legea nr. 416/2001 (numarul de persoane, lucrari efectuate, sectoarele pe care se 
lucreaza, etc.). 

Nemaifiind inscrieri la cuvant, pre~edintele de ~edinta da citire proiectului de hotarare In forma 
prezentata de initiator ~i il supune spre aprobare. 

Cine este pentru? 
- 17 voturi ,,pentru" 

Doamna secretar general Faur Felicia: in urma votului exprimat proiectul de hotarare a fost 
adoptat. 

Se trece la discutarea "punctului 4" de pe ordinea de zi: 
Proiect de hotarare, pentru modificarea §i completarea H.C.L. nr. I 09/28.11.2019, privind 

aprobarea delegarii Serviciului pentru gestionarea cainilor fara stapan, In ora§ul Negre§ti, prin 
concesiune §i a documentatiei necesare pentru delegarea acestui serviciu. 

Secretarul general avizeaza pentru legalitate. 
Comisia economica - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridica - aviz favorabil 

Discutii: 
Pre~edintele de ~edinta - proiectul a fost discutat pe larg in comisiile de specialitate. 
Nemaifiind inscrieri la cuvant, pre~edintele de ~edinta da citire proiectului de hotarare in forma 

prezentata de initiator ~i 11 supune spre aprobare. 
Cine este pentru? 
- 17 voturi ,,pentru" 

Doamna secretar general Faur Felicia: in urma votului exprimat proiectul de hotarare a fost 
adoptat. 

Se trece la discutarea "punctului S" de pe ordinea de zi: 
Proiect de hotarare, privind introducerea obiectivului de investitie "Reabilitarea §i extinderea 

sistemului de monitorizare video stradal, Ora§ Negre§ti, judetul Vaslui", In Programul anual de 
investitii a ora~ului Negre~ti - 2020. 

Secretarul general avizeaza pentru legalitate. 
Comisia economica - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridica - aviz favorabil 

Discutii: 
Pre~edintele de ~edinta - proiectul a fost discutat pe larg in comisiile de specialitate. 
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Nemaifiind inscrieri la cuvfmt, pre~edintele de ~edinta da citire proiectului de hotarare In forma 
prezentata de initiator ~i ii supune spre aprobare. 

Cine este pentru? 
- 17 voturi ,,pentru" 

Doamna secretar general Faur Felicia: in urma votului exprimat proiectul de hotarare a fost 
adoptat. 

Se trece la discutarea "punctului 6" de pe ordinea de zi: 
Proiect de hotarare, privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici din Studiul de fezabilitate 

aferent obiectivului de investitie ,,Reabilitare §i eficientizare sistem de iluminat publ ic stradal In 
Ora§ul Negre§ti, Judetul Vaslui" . 

Secretarul general avizeaza pentru legalitate. 
Comisia economica - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridica - aviz favorabil 

Discutii: 
Pre~edintele de ~edinta - proiectul a fost discutat pe larg in comisiile de specialitate. 
Nemaifiind inscrieri la cuvant, pre~edintele de ~edinta da citire proiectului de hotarare in forma 

prezentata de initiator ~i II supune spre aprobare. 
Cine este pentru? 
- 17 voturi ,,pentru" 
Doamna secretar general Faur Felicia: in urma votului exprimat proiectul de hotarare a fost 

adoptat. 

Se trece la discutarea "punctului 7" de pe ordinea de zi: 
Proiect de hotarare, privind prelungirea mandatului administratorului provizoriu acordat 

domnului Grigoras Aurel la S.C. Utilitati S.R.L Negresti, judetul Vaslui. 

Secretarul general avizeaza pentru legalitate. 
Comisia economica - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridica 
Comisia de invatamant 

Discutii: 

- aviz favorabil 
- aviz favorabil 

Pre~edintele de ~edinta - proiectul a fost discutat pe larg in comisiile de specialitate. 
Doamna Faur Felicia - secretar general, face precizarea case va proceda la vot secret pentru ca 

este vorba de persoana. 
Se procedeaza la votul secret. Dupa numararea voturilor, se constata ca s-au exprimat: 

15 voturi "pentru" 
2 voturi "impotriva". 

Se semneaza procesul verbal de numarare a voturilor. 

Doamna secretar general Faur Felicia: in urma votului exprimat proiectul de hotarare a fost 
adoptat. 

Se trece la discutarea "punctului 8" de pe ordinea de zi: 
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Proiect de hotarare, privind propunerea de schimbare a destinatiei imobilului-teren cu 
suprafata de 16919 mp, situat In perimetrul Liceului Tehnologic ,,Nicolae Iorga" Negre~ti - corp B, 
din strada Decebal, nr.6, din imobil cu destinatia de spatiu de lnvatamant, In spatiu la dispozitia 
Consiliului Local Negresti In vederea construirii unei baze sportive tip I prin Compania Nationala de 
lnvestitii CCNI), pentru o perioada nedeterminata. 

Secretarul general avizeaza pentru legalitate. 
Comisia economica - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisiajuridica - aviz favorabil 

Discutii: 
Pre$edintele de $edinta - proiectul a fost discutat pe larg in comisiile de specialitatea. 
Nemaifiind inscrieri Ia cuvant, pre$edintele de $edinta da citire proiectului de hotarare in forma 

prezentata de initiator $i 11 supune spre aprobare. 
Cine este pentru? 
- 14 voturi ,,pentru" 

3 abtineri (Baciu Petrone! - Marius, Rusu Petru - Cristine! $i Ionescu Cristian - Petrica.) 
Doamna secretar general Faur Felicia: in urma votului exprimat proiectul de hotarare a fost 

adoptat. 

Se trece la discutarea "punctului 9" de pe ordinea de zi: 
Proiect de hotarare, privind repartizarea, in vederea inchirierii, a locuintei realizate prin 

Agentia Nationala pentru Locuinte. situata in ora~ul Negresti, str. Mihail Kogalniceanu, bl. Cl, sc. 
B, etaj 3, ap. 13, judetul Vaslui. 

Secretarul general avizeaza pentru legalitate. 
Comisia economica - aviz favorabil 
Comisia de urbanism - aviz favorabil 
Comisia juridica 
Comisia de invatamiint 

Discutii: 

- aviz favorabil 
- aviz favorabil 

Pre$edintele de $edinta - proiectul a fost discutat pe larg in comisiile de specialitate. 
Doamna Faur Felicia - secretar general, face precizarea case va proceda la vot secret pentru ca 

este vorba de persoana. 
Se procedeaza la votul secret. Dupa numararea voturilor, se constata ca s-au exprimat: 
- 17 voturi "pentru". 
Se semneaza procesul verbal de numarare a voturilor. 
Doamna secretar general Faur Felicia: in urma votului exprimat proiectul de hotarare a fost 

adoptat. 

10. Raport privind stadiul inscrierii datelor in registrul agricol, pentru anul 2019. 
Domnul consilier Rotariu Bogdan - cati angajati sunt la compartimentul agricol? 
Doamna Faur Felicia - secretar general: sunt 5 salariati. 

11. Analiza Raportului financiar pentru anul 2019 al S.C. Utilitati SRL Negre~ti. 
Domnul consilier Rotariu Bogdan - privitor la raportul financiar pe anul 2019 prezentat de 

catre SC Utilitati rezulta ca va inchideti cu profit. Acesta este real sau numai pe hartie? 
Mai aveti cheltuieli pentru ANRSC. Ce reprezinta? 
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Doamna Cristian Lenuta - suntem coplatitori. Suntem societate cu capital majoritar de stat. Am 
avut control de la ANRSC ~i se plate~te un procent aplicat la veniturile societatii. 

12. intrebari, interpelari ~i informarea consilierilor locali. 

13. Informare privind propunerea analizarii ~i anularii din evidenta tehnico-operativa 
~i contabila a datoriei reprezentand furnizori prescri~i in suma de 21.356,76 lei. 

Doamna Cristian Lenuta - contabil la S.C. Utilitati: Curtea de Conturi ne-a pus In vedere sa 
punem in discutia Consiliului local prescrierea sumei mentionate 'in raport. 

Doamna Faur Felicia - secretar general: raportul Curtii de Conturi a fost prezentat Consiliului 
Local intr-o ~edinta anterioara. 

Doamna Gugeanu Lenuta, ~ef birou buget-contabilitate: in urma efectuarii unei documentari pe 
site-ul Ministerului de Finante, s-a observat ca anumite societati sunt radiate ~i ca urmare rezulta ca 
anumite sume catre furnizori se pot prescrise. Acestea se regasesc in informarea care a fost lnaintata 
Consiliului local ~i potrivit legislatiei mentionate, se solicita aprobarea prescrierii sumei de 21.356,76 
lei. 

Nemaifiind luari la cuvant ~i nici alte proiecte pe ordinea de zi, pre~edintele de ~edinta 
multume~te domnilor consilieri pentru participare ~i declara lnchise lucrarile ~edintei. 

Drept pentru care, s-a incheiat prezentul proces - verbal. 

Negre~ti, 20 februarie 2020 

FF/PG 

Secretar general, 
Faur Felicia 
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